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Kérdé s

Dr. Schmitt Pál,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i

Dr. Hende Csaba
honvédelmi miniszter úrnak

„Mi lesz veled Magyar Honvédség XII .? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön hivatalba lépésekor menesztette a Katonai Biztonsági Hivatal teljes vezetését, és új, a
területen korábban nem dolgozó fő igazgatót, valamint egy civil fő igazgató-helyettest nevezet t
ki . Telefonon megkerestem Domján László dandártábornok urat, mert olyan információ k
birtokába jutottam, hogy jelentős kiáramlás volt a KBH-tól . Főigazgató úr ilyen irányú
információról nem tudott .

Kérdezem Miniszter Urat :
1. Az ön hivatalba lépése óta hány személyt bocsátottak el a KBH-tól, és milyen indokkal ?
2. Az ön hivatalba lépése óta hány személy került nyugállományba a KBH-tól ?
3. Az ön hivatalba lépése óta hány személy került rendelkezési állományba a KBH-tól ?
4. Az ön hivatalba lépése óta hány személy távozott önként a KBH-tól?



5. Az ön hivatalba lépése óta összesen hányan kerültek ki a KBH állományából ?
6. Az ön hivatalba lépése óta hány személyt vettek fel a KBH állományába?

Válaszát írásban várom .

Budapest, 2010 . augusztus 2 .

Dr. Vadai Ágnes
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